

# Announcement



## Authenticity Verification & Change In Attestation On E-License Certificate With EDV Number

## تغيير في شهادة الترخيص الإلكتروني بإضافة رقم اعتماد الوثائق الإلكترونية EDV

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الكرام،

Jafza is committed to keeping you informed about the latest developments in our processes to help your operations to run smoothly.

بصفتنا المنطقة الحرة الرائدة، فنحن ملتزمون بإطلاع عملائنا على أحدث المعلومات والمستجدات بما يسهل تخليص معاملاتكم وازدهار أعمالكم.

Therefore, kindly note that from today, 26<sup>th</sup> of April, 2020, we will be enabling the License Attestation service with Electronic Data Verification (EDV) number through the Dubai Trade Portal (instead of physical delivery via courier), to help the concerned person verify the authenticity of the document from the below-mentioned link to avoid any misuse of License.

وفي هذا الإطار، نلفت عنايتكم إلى أنه اعتباراً من اليوم الموافق 26 إبريل 2020 سوف نتيح إلكترونياً الحصول على شهادة الترخيص الإلكتروني برقم EDV، عبر بوابة دبي التجارية، حتى يتمكن الشخص المعني من التحقق من صحة المستند من خلال زيارة الرابط أدناه لتجنب أي سوء استخدام للترخيص.

Link: <https://edv.ezw.com>

الرابط: <https://edv.ezw.com>

Thank you for your continued support and cooperation.

نشكر لكم تعاونكم الدائم والمستمر.

For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

لمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال على 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

المنطقة الحرة لجبل علي